
                                                                                                                                                      

                               

                                
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation (2016:46) av Rickard Wall (-
) om bidéer i nybyggen av bostäder 

Rickard Wall ställer frågan om de nya modulbostäderna inte borde 

installeras med bidéer.  

 

Wall verkar ha uppfattningen att det är först med flyktingar från det 

krigshärjade Syrien som Sverige kommer i kontakt med resten av världen. 

I själva verket har Sverige och i synnerhet Stockholmsregionen varit ett 

mångkulturellt samhälle under flera decennier.  

 

Efterfrågan på bidéer är dock rekordlåg och har fallit sedan tidigt 80-tal. 

Hygienvanor är tydligen föränderliga, hos såväl infödda som nyanlända.  

 

I modulbostäderna jobbar vi hårt för att i lägenheterna inrymma allt som 

Boverkets byggregler statuerar samtidigt som vi vill hålla nere ytan och 

därmed kostnaden. Att inkludera en skrymmande bidé i det pusslet, 

baserad på en känsla, låter sig inte göras.  

 

 

Stockholm den 19 september 2016 

 

Ann-Margarethe Livh, Bostads- och demokratiborgarråd 

 

 


